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REFERAT 
 
INFORMASJON- OG SAMARBEIDSMØTE MELLOM VERNEOMRÅDESTYRET OG FAGLIG RÅDGIVENDE UTVALG 
 
KVÆNANGSBOTN GRENDEHUS 
TIRSDAG 8. OKTOBER KL 15.30 – 18.30 

 
 

TIL STEDE 
• Inger Jørstad – leder i vo styret 
• Gøril Severinsen – vara i styret for Jan Helge Jensen 
• Agnar Jakobsen – vara i styret for Tore Forsberg 
• Anne Gerd Jonassen – vara i styret for Inger Jørstad 
• Magnar Steinsvik – leder Kvænangen skogsturer AL 
• Gunn Anita Jakobsen – grunneier 36/7 
• Oddvar Kiærbech – leder i Kvænangen jeger- og fiskerlag 
• Trine Sølberg – repr for Rådmannen i Kvænangen kommune 
• Kai Petter Johansen- Privat 
• Nils Samuel Sara – Leder Rbd 33 Spalsa 
• Johan Morten Gaup – styremedlem Rbd 34 Abborassa 
• Aslak Anders Gaup – leder Rbd 34 Abborassa 
• Kjetil Bjørklid – Statskog SF 
• Ørjan Brygghaug – Stasjonsleder Kvænangen Kraftverk 
• Tore Forsberg- medlem vo styret 
• Charles Mikalsen – privat 
• Bjørnar Eriksen – privat næringsdrivende 
• Liv Reidun Olsen – medlem i vo styret 
• Roger Henriksen – Kvænangen snøscooterforening 

 
MELDT FORFALL 

• Jan Helge Jensen – nestleder i vo styret 
• Bjørg Abrahamsen- grunneier 36/5 
• Lise Brekmo – Nord-Troms museum 
• Siv Elin Hansen- medlem vo styret 
• Håvard K. Gulliksen – vara for Siv Elin Hansen 
• Tryggve Enoksen – vara for Liv Reidun Olsen 
• Geir Johansen – Bjørkenes camping 

 
INVITERT- IKKE MØTT 

• Ole Mathis j. Eira – leder Rbd 35 Favrrosorda 
• Henrik Mathias Giæver – grunneier 36/8 

 
REFERENT 

• Rune Benonisen- verneområdeforvalter 
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GENERELT- OM FAGLIG RÅDGIVENDE UTVALG SIN ROLLE I FORVALTNINGEN AV VERNEOMRÅDENE 
Verneområdestyret forvalter Kvænangsbotn og Navitdalen LVO på vegne av staten (Miljøverndepartementet). I styrets vedtekter er 
det i pkt 9. gitt krav om opprettelse av et Faglig Rådgivende utvalg. Dette utvalget skal bestå av repr for de ulike interessene i 
området som bla grunneiere, andre særlig berørte offentlige organser som eks næringsliv, frivillige organisasjoner. Styret skal ha 
minst ett årlig møte med rådgivende utvalg. 
 
Verneområdestyret for Kvænangsbotn og Navitdalen LVO har foreløpig invitert 19 organisasjoner og personer til å sitte i dette 
utvalget.  
 
Styret ønsker å ha 2 årlige møter med utvalget samlet (fortrinnsvis okt/nov og april/mai), samt å være ekstra aktiv med informasjon 
om styrets arbeid, vedtak og planer ovenfor dette utvalget. Formålet er først og fremst og sikre at alle interesser i og rundt 
verneområdene blir ivaretatt, samt at styre får dra nytte av den kunnskap som de enkelte medlemmene og institusjonene i utvalget 
har. 
 
I arbeidet med forvaltningsplanen vil medlemmer i utvalget bli invitert til å bidra med kunnskap, innspill og ideer. Mange av 
medlemmene er direkte berørt av vernet og vil være naturlige samarbeidspartnere i en slik prosess. 
 
Medlemmene i utvalget vil få tilbud om dekning av reisekostnader for møter i utvalget. 
 
 
REFERAT FRA MØTET DEN 8. OKTOBER 2013 

 
• STYRELDER INGER JØRSTAD ØNSKER VELKOMMEN. ALLE FREMMØTTE PRESENTERER SEG. 

 
• STYRELDER INGER JØRSTAD GJENNOMGÅR PRESENTASJON AV STYRET, STYRETS OPPGAVER OG ORGANISERING AV ARBEIDET 

MED FORVALTNINGEN AV VERNEOMRÅDENE. RUNE BENONISEN BIDRAR I PRESENTASJONEN AV ORGANISASJONSSTRUKTUREN. 
(PRESENTASJON I VEDLEGG 1) 

 
o DET BLE STILT OPPKLARENDE SPØRSMÅL. INGEN VESENTLIGE KOMMENTARER TIL PRESENTASJONEN UT OVER DETTE.  

  
• MIDDAG 

 
• RUNE BENONISEN TAR EN KORT GJENNOMGANG AV VERNEFORSKRIFTENE (OGSÅ DELT UT KOPIER PÅ MØTET). 

VERNEFORSKRIFTENE ER DET FORMELLE GRUNNLAGET FOR FORVALTNINGEN AV OMRÅDENE. SIGNALISERER AT VERNET I 

HOVEDSAK OMFATTER DE STORE TILTAK SOM VESENTLIG KAN ENDRE LANDSKAP OG NATURMANGFOLD, DVS I FØRSTE REKKE 

STORE INNGREP. STYRET OPPFATTER AT DE FLESTE MINDRE TILTAK OG MANGE «DAGLIGDAGSE» FRILUFTSAKTIVTETER 

ALLEREDE ER TILLATT ETTER FORSKRIFTEN, ELLER KAN TILLATES ETTER SØKNAD. (PRESENTASJON I VEDLEGG 2). 
 

o DET BLE STILT OPPKLARENDE SPØRSMÅL. INGEN VESENTLIGE KOMMENTARER TIL PRESENTASJONEN. 
 

• RUNE BENONISEN GIR EN KORT PRESENTASJON AV FORVALTNINGSPLAN. HVA DET ER, HVA DEN SKAL INNEHOLDE (I GROVE 

TREKK) OG HVORDAN STYRET ØNSKER AT ARBEIDET SKAL ORGANISERES. STYRET ØNSKER UTSTRAKT SAMARBEID MED BÅDE 

MEDLEMMENE I FRU OG ANDRE I DETTE ARBEIDET. STRET VIL BEHANDLE EN PROSESSPLAN (PLAN FOR ARBEIDET MED 

FORVALTNINGSPLANEN) I DESEMBER ELLER JANUAR, SOM VIL BLI SENDT PÅ HØRING FØR DEN VEDTAS. DET LEGGES OPP TIL AT 

ARBEIDET MED FORVALTNINGSPLANEN FORMELT VIL STARTE OPP I JANUAR (OPPSTARTSMELDING). (PRESENTASJON I VEDLEGG 

3). 
 

o PRESENTASJONEN BLE IKKE KOMMENTERT 
 

• RUNE BENONISEN GIR EN OVERSIKT PÅ BEVILGNINGER TIL STYRET (INFORMASJONSTILTAK KR 60 000, ANDRE TILAK I 

VERNEOMRÅDENE KR 90 000,- OG MIDLER TIL FORVALTNINGSPLAN KR 50 000). DET GIS EN OVERSIKT PÅ TILTAK SOM ER 

GJENNOMFØRT ELLER SKAL GJENNOMFØRES I ÅR (2013).  (PRESENTASJON I VEDLEGG 4). 
o STYRET BER OM FORSLAG TIL DISPONERING AV GJENSTÅENDE MIDLER TIL INFORMASJONSTILTAK OG PÅ ANDRE TILTAK I 

VERNEOMRÅDENE. DET BESLUTTES AT MIDLENE SKAL BRUKES TIL Å LAGE EN DETALJERT BESKRIVELSE AV NØDVENDIGE TILTAK 
LANGS STIEN TIL GEARBET, GJENNOMFØRING AV SÅ MYE SOM MULIG FØR VINTEREN, SAMT RYDDING AV SKOG OG KRATT LANGS 
ETTER STIEN. TILTAKENE GJØRES I SAMARBEID MELLOM FORVALTEREN, STATSKOG OG LOKAL LEVERANDØR. 

o DET KOMMENTERES AT DET I 2013 KUN ER TILTAK I KVÆNANGSBOTN OG INGEN I NAVITDALEN. FORVALTEREN OPPLYSER AT 
DETTE HENGER SAMMEN MED AT DET IKKE ER FREMKOMMET FORSLAG OG AT BEHOVENE FOR TILTAK I OG RUNDT DETTE 
OMRÅDET IKKE ER UTREDET GODT NOK PR DATO. 

o DET STILLES SPØRSMÅL OM REPR. AV HENGEBRUA I NAVITDALEN ER ET AKTUELT TILTAK. FORVALTEREN OPPLYSER AT DETTE 
ER NEVNT AV GRUNNEIER I OMRÅDET, MEN AT DET IKKE ER KLART OM DETTE ER ØNSKEDE TILTAK. DET GIS OGSÅ 
OPPLYSNINGER FRA KOMMUNEN OM AT STATNETT SKAL BYGGE EN BRU I TILKNYTNING TIL ARBEIDET MED NY 420KV 
KRAFTLINJE. UKLART OM DETTE VIL VÆRE EN MIDLERTIDIG ELLER VARIG LØSNING. SAKEN FØLGES OPP AV FORVALTEREN I 
DIALOG MED GRUNNEIER OG STATNETT. 
 

• STYRET OPPLYSER OM AT DET SKAL UTARBEIDES EN TILTAKSPLAN FOR 2014 FOR INFORMASJONSTILTAK OG ANDRE TILTAK I 

VERNEOMRÅDENE. BER OM INNSPILL FRA FORSAMLINGEN. FØLGENDE IDEER KOMMER FREM; 
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o VURDERE Å FLYTTE HENGEBRUA I KVÆNANGSBOTN LENGRE OPPSTRØMS FOR Å UNNGÅ VANSKELIG NEDSTIGNING PÅ 
VESTSIDEN. 

o OPPRUSTING OG RYDDING AV STIEN TIL GEARBET (SE OGSÅ FORRIGE PKT). 
o DOKUMENTASJON OG KARTLEGGING AV KULTURHISTORIEN (KULTURMINNER) I BEGGE OMRÅDENE 
o KARTLEGGE OG RYDDE ANDRE STIER INN TIL OMRÅDENE 

 
 
Referat slutt 

 
 
KOMMENTARER FRA STYRET VEDR TILTAKSPLAN FOR 2014 
Styret har anledning til å be om midler til nødvendige tiltak i og rundt verneområdene. Tiltakene finansieres av SNO. 
Tiltak kan være innfor følgende kategorier; 

• Informasjonstiltak. Formidling av verneverdier, kulturminner, kulturhistorie 
• Finansiering av drift på åpne og tilgjengelige friluftsanlegg som forvaltningsmyndigheten har/eller tar ansvaret 

for selv eller i samarbeid med andre. 
• Vedlikehold av åpne og tilgjengelige hytter, gammer eller andre anlegg 
• Investeringer nyanlegg som er åpne og allment tilgjengelige knyttet til friluftsliv eller verneformål 
• Forsterkning av kjørespor (eks ved bruk av geonett) for å hindre slitasje 
• Innfallsporter til VO. Dvs områder med informasjon om verneområdene, bord/beker, bålplass, parkering, toalett 

mv 
• Behov knyttet til registrering av naturmangfold og/eller kulturminner 

Styret ber medlemmer i FRU eller andre melde inn forslag til ønskede eller nødvendige tiltak for 2014. Dette må 
gjøres innen midten av november. Styret vil bearbeide og prioritere forslagene til en tiltaksplan. Styret vil ta sikte på å 
sende ut planen på høring før bestillingsdialogen med SNO gjennomføres.  

Styret vil stå som ansvarlig for gjennomføring av tiltak. Det omfatter også at styret gjør kjøp av tjenester på 
gjennomføring av de nevnte tiltakene. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


